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Settes på Birthe i ephorte.

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Anne Gjengstø [mailto:anne@capa.no]
Sendt: 28. april 2017 09:19
Til: Nils Skavhellen <Nils.Skavhellen@hfk.no>
Emne: Avtale 2018

Hei igjen Nils

Og takk for møtet forleden.

Som avtalt har jeg lagt ved avtale for do18.  Fint å få den på plass uavhengig av ny film eller ikke:-)

Det som er fint med å få den på plass så tidlig som mulig er at vi også kan beholde 2017 prisen. 

Alt skal være i orden mangler kun ressursnr, men det kan jo sjefen over sjefen sette på ved signering.  Ok?


